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2022Z10873 

Vragen van het lid Van Houwelingen (FvD) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de medicatie hydrocabamine van 
Takeda (ingezonden 1 juni 2022). 

Vraag 1
Bent u ermee bekend dat de medicatie hydrocabamine van Takeda naar 
verwachting niet leverbaar zal zijn voor de Nederlandse groothandelaren tot 
oktober 2022? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat door deze langdurige leveringsproblemen, patiënten 
een te lange periode zonder noodzakelijke medicatie komen te zitten? 

Vraag 3
Bent u bereid contact op te nemen met de Inspectie Gezondheidszorg en 
Jeugd (IGJ) om op zeer korte termijn te onderzoeken of er alternatieve en 
gelijkwaardige medicatie uit het buitenland geleverd kan worden?
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